
Technische vraag Senioren Veldhoven inzake Subsidieverordening 
Investeringen Regionaal Ontwikkelingsfonds Werklocaties SGE
n.a.v. oordeelsvormende raadsvergadering op 1 maart 
t.b.v. besluitvormende raadsvergadering op 16 maart
Agendapunt 8.xx: Subsidieverordening Investeringen Regionaal Ontwikkelingsfonds 
Werklocaties SGE

Vraag:
1. Zijn de aanbevelingen op pagina 18 van het evaluatierapport inmiddels 

uitgevoerd?

Antwoord:
Alle aanbevelingen van pagina 18 van het evaluatierapport zijn opgevolgd en waar van 
toepassing opgenomen in de aangepaste regeling.

- Er is gekozen voor continuïteit door de bestaande partijen zo veel mogelijk 
betrokken te houden en de basis van de regeling overeind te houden. De 
regeling is aangepast zodat meer bedrijven gebruik kunnen maken van de 
regeling. Met de regeling is beter aangesloten op de Brainportagenda door de 
voorwaarden daar meer op af te stemmen, bijvoorbeeld door het juiste bedrijf 
op de juiste plek mogelijk te maken.

- De feitelijke marktbehoefte is gepeild bij de expertmeeting en die behoefte is 
nadrukkelijk aanwezig. Juist door het verruimen van de voorwaarden kan beter 
worden ingespeeld op de marktbehoefte.

- Er is nader onderzocht of een andere juridische regeling meer toegevoegde 
waarde zou hebben. Er is gekozen voor een zo licht mogelijke regeling die snel 
en accuraat op vragen kan inspelen. Daaraan voldoet de nu voorgelegde 
regeling.

- De aanpassing van de voorwaarden richt zich juist op het toekomstproof 
maken van werklocaties, zoals bijvoorbeeld het verduurzamen van bedrijven en 
het stimuleren van innovatie. Ook de provincie ziet de meerwaarde van deze 
aanpassingen en heeft de rol van financier en toezichthouder op zich genomen.


